
GR20120301 punt 26: interpellatie van raadslid Katie
Coppens over de energieproblematiek in de stadsgebouwen

Volgende motivering wordt door mevrouw Katie Coppens in haar interpellatie vermeld :

 

"Onlangs liet sp.a groen Ninove een warmtescan uitvoeren van verschillende openbare gebouwen. Daaruit bleek dat er nog erg veel werk aan de
winkel is in onze stad.

Iedereen heeft de mond vol van de besparingen op energiezuinige investeringen en subsidies op federaal niveau, maar mensen vergeten dat ook
de lokale overheid een energiebeleid kan uitstippelen dat voor haar inwoners een wereld van verschil kan maken. We willen dat iedereen de
investering kan doen om bv te isoleren of dubbel glas te steken. De subsidies gaan nu vooral naar de beter gegoeden. Een goedkope lening of een
groepsaankoop van isolatiemateriaal kan de prijs enorm doen dalen voor de investering, waardoor ook mensen die het iets minder breed hebben
op hun energiefactuur kunnen besparen.

Nu de federale overheid genoodzaakt is om te knippen in de subsidies voor energiebesparende maatregelen, is een beleid op lokaal niveau hoog
nodig. We vergeten te vaak dat ook de lokale overheid een energiezuinig beleid voor haar inwoners kan uitstippelen. In Ninove maakten slechts 18
gezinnen gebruik van een goedkope lening bij Solva. Voor ons is dit veel te weinig. Bij de lokale entiteit Solva kunnen inwoners van Ninove een
lening krijgen van maximaal 10.000 euro en met een intrest van maximaal 2% voor structurele energiebesparende maatregelen. Maar bijna
niemand is daarvan op de hoogte! En is het nu juist niet aan het Schepencollege om de inwoners in te lichten waar ze recht op hebben? In
vergelijking met gemeenten uit de regio schiet onze stad duidelijk te kort. 18 leningen op 36.675 inwoners, dat is ronduit bespottelijk!

Daarenboven zijn vele gebouwen in eigendom van de stad onvoldoende geïsoleerd. Wij vinden dat de stad zelf het goede voorbeeld moet geven
en moet investeren in isolatie en andere energiebesparende maatregelen. Deze investering is op 5 à 6 jaar terug verdiend. Na 6 jaar zorg je al voor
betere besteding van het geld van de Ninoofse belasting betaler. Ook bij de sociale woningen zien we een immense nood aan betere isolatie. Het
plaatsen van hoogrendementsglas en een goede dakisolatie zorgen voor de nodige besparingen bij de vele sociale huurders. Het zijn net zij die het
meeste nood hebben aan een kleinere energiefactuur. Het is daar dat de budgetmeters geïnstalleerd staan.

Concreet wens ik ook de aandacht te vestigen op de energieproblematiek in de brandweerkazerne. De verwarming in de interventiezaal is al jaren
kapot en ook in de conciërge woning in de brandweerkazerne is er een serieus probleem. Deze is verre van goed geïsoleerd en tijdens de voorbije
koudegolf kon je binnen amper 15°C krijgen.

 

Daarom beste schepen,

 

Vraag ik u

 

- zo snel mogelijk een isolatiepremie in te voeren in Ninove, net zoals in vele andere steden en gemeenten.

 

- meer bekendheid te geven aan de goedkope energieleningen bij Solva via publicatie in Ninove info, via facebook, via een persbericht, via folders
in het stadhuis, via de website van de stad, …

https://www.ninove.be/


 

- zelf het goede voorbeeld te geven en werk te maken van een duidelijk investeringsplan om energiebesparende maatregelen te nemen in alle
openbare Ninoofse gebouwen met de brandweerkazerne als absolute prioriteit. Het kan niet dat er geen chauffage is in de interventiezaal en het
kan niet dat de conciërgewoning nauwelijks op temperatuur te krijgen is.

 

- werk te maken van een dakisolatie en hoogrendementsglas"
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